

Referat fra bestyrelsesmøde nr. 06.14

Sted: Mødelokale 1.3 på Mantiusgården

Tid: Tirsdag den 3. juni kl 19.30 – 21.00

Tilstede: Robert Doeleman (RD); Jørgen Kleisdorff (JK); Gunnar Hallsson (GH);
Toke Allentoft (TA); Niels Ørnbjerg (NØ)

Afbud: Jette Vestergård (JV); Poul Bach (PB)

Ordstyrer: TA

Referent: NØ

1) Status

1a) Referat af Bestyrelsesmøde (BM) nr. 05.14 (TA) - bilag

Referatet fra BM 05.14 blev godkendt.

1b) Antal medlemmer (GH)

Klubben har dags dato 105 aktive og 4 passive medlemmer, alle betalende. Kontingentbetaling og kursusafgifter fra 16 nye medlemmer har betydet en indtægt på 167.000 kroner.

Nogle af de nye medlemmer har tidligere haft status som ABS roere. Da disse ikke er blevet frigivet efter klubbens generelle retningslinier, vil optagelse som fuldt medlem forde rochefens godkendelse. Dette sker efter indstilling fra, og i dialog med, Vagn Rudahl, Ronnie Kristensen og Hanne Doeleman.

1c) Ansøgning til Nordea Fonden (TA) - bilag

Der er afsendt en supplerende ansøgning til Nordea Fonden (ved JV) om dækning af ekstraomkostninger (10.000 kroner) i forbindelse med reparationen af Alfa. Svar

foreligger endnu ikke. Normalproceduren er fremover, at TA godkender sådanne ansøgninger inden fremsendelse.

1d) Ejendommen (JK)

TA og JK har aktivt fuldt op på processen omkring reparationen af Alfa, men uden ret meget held. JK vil fortsatte følge processen tæt.

Der er indsat et nyt vindue i indgangspartiet, tætnet et utæt vandrør, samt udskiftet en vandhane. Jk har fabrikeret nye siddepuder til in-riggerne ved opklipning af indkøbte liggeunderlag. JK skal sende sin kopi af regningen for vinduet i indgangspartiet til GH. Transistorradioen i damernes omklædningsrum lader vi stå indtil videre.

Taget på klubhuset er ikke i god stand, og vil skulle udskiftes indenfor en overskuelig årrække. Den samlede pris anslås til ca. 800.000 kroner, jvf. de af JK tidligere indhentede tilbud. Muligheden for fondsbidrag (Velux Fonden, Nykredit, RealDania) skal undersøges. JK følger indledningsvis op på en mulig kontakt til Velux Fonden gennem ABS roer. Finansiering via optag af et kreditforeningslån kunne også være en mulighed. Sejlklubben skal inddrages i de videre overvejelser.

1e) Kommunikation (NØ)

DGI er (igen) blevet informeret om navneskift, og der er udarbejdet en pressemeddelelse vedrørende TrygFondens finansiering af indkøb af sikkerhedsudstyr. Frederiksborg Amts Avis har indvilget i at trykke meddelelsen. Der er endvidere udsendt 2 Nyhedsbreve, og Rob Doeleman gør en stor indsats for at holde den inspirerende hjemmeside opdateret.

1) Roskolen (in-rigger)

Fremmødet er fortsat højt blandt deltagerne.

2) Kajakskolen (RD)

Der er fortsat et stort fremmøde, og flere af de nye kajakroere er nu frigivet. De øvrige frigives snarest efter gennemførelse af flere redningsøvelser. Otte af klubbens kajakroere er tilmeldt den kommende sæsons vinterroning i Farum-Familie-Svøm. Alle klubbens frigivne kajakroere vil senere på sæsonen blive tilbudt deltagelse i et arrangement omkring selvredning/makkerredning.

3) Fællesture (TA)

Vi vil i et Nyhedsbrev og ved hjælp af hjemmesiden afklare behov for, og ønsker om, inrigger-fællesture på fremmed farvand. Der er tidligere arrangeret ture til f.eks Københavns Havn, Roskilde Fjord, Esrum Sø, Saltholm og Flakfortet, men de fleste ture er blevet aflyst på grund af manglende interesse blandt medlemmerne. RD og NØ følger op.

4) Sct. Hans (TA) - bilag

Arrangementet er som noget nyt fælles med Sejlklubben. Arbejdsfordelingen er overordnet på plads, også internt. Desuden besluttes at) JK er klubbens repræsentant i den fælles indkøbs/salgsgroupe (K kontakter Jørgen Munk Andersen fra Sejlklubben); 2) NØ står for afhentning af keyboard hos Thomas Møller; 3) tilmelding sker via hjemmesiden med "up-front" betaling via Roklubbens Venners konto; 4) bidrag fra klubbens medlemmer til arrangementets afholdelse indhentes via hjemmesiden; 5) NØ står for udarbejdelse af et opslag, hvor arrangementet annonceres (NØ kontakter Jan Kjellerup fra Sejlklubben); 6) TA kontakter Peder Henriksen med henblik på trykning af sangene. Medlemsskabet af Frivillighedscentret er på plads, hvilket medfører en mulighed for reduktion i trykkeudgifter.

5) Sommerfest (RD) - bilag

Indtil videre er der godt styr på planlægningen. Bidrag fra medlemmerne til arrangementets afholdelse efterlyses på et senere tidspunkt via hjemmesiden.

7) Oplæg fra Jette Vestergård (TA) - bilag

7.1 NØ taler med JV omkring det praktiske i forbindelse med ansøgning til TrygFonden om midler til patroner til redningsvestene og tilbehør til hjertestarteren.

7.2 JK er som husforvalter overordnet ansvarlig for indkøb til klubhusets drift og vedligeholdelse. JK koordinerer således indkøbene, men indkøbene kan efter aftale udmærket foretages af andre medlemmer. I den situation, der referes til, havde JV fået bestyrelsens "go-ahead" til at foretage indkøbet. Det er den generelle holdning i bestyrelsen, at vi ikke skal være indbyrdes for rigide i forhold til opgaveløsning. Dialogen mellem bestyrelsens medlemmer er her helt afgørende.

7.3 Klubben er nu medlem af Frivillighedscenter Rudersdal, og vi vil gøre brug af muligheden for her at få trykt diverse materialer.

7.4 "Hver anden uge frekvensen" i afholdelse af grillaftener med salat udefra fastholdes.

8) Eventuelt

8.1 Næste bestyrelsesmøde afholdes den 5. august.

8.2 Invitationer til indvielse af Yachtklubben Furesøens nye havneanlæg og til reception i Holte Kano og Kajak lægges på hjemmesiden.

Niels Ørnbjerg

4. juni 2014